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Emne: Sandøymaleri i Åfjord rådhus
Vedlegg: 
Hei!
Jeg vil anmode Komite for kultur og idrett om å diskutere muligheten for å ivareta maleriene etter Magen Sandøy,
som er malt i trappegangen i gamle Åfjord Rådhus, på en verdig måte. Rivning må utsettes til mulighetene for
ivaretakelse er undersøkt.
 
Kunst og kulturminner representerer verdier som vi må ivareta for ettertiden. Visuelle opplevelser beriker
samfunnet vår, selv om opplevelsen vil være høyst individuelle.
 
Jeg håper at en kreativ prosess vil kunne føre til maleriene ivaretas og har følgende innspill til gjenbruk;
 
“Roadart” – med glass og belysning – på egnet sted, ev Ryssdalen og “parkeringa” ved vegen til Øykneset.
Vegmaleri der det står, i forbindelse med parkeringsplassen som skal etableres på stedet.
Vegg i aktivitetshuset
Levegg på Tangen, ev i forbindelse med scene, eller levegg ved ny barnehagen.
Tapetprint i det nye rådhuset dersom veggen ikke kan ivaretas
Rekonstruksjon på veggen til fotballhallen (gjerne I kombinasjon med flere nye maleri)
 
Lykke til ;‐)
Mvh Ingrid Gauslaa Hårstad, leder Åfjord Venstre
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